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HÖGANÄS BRUKSHUNDKLUBB 

PROTOKOLL från styrelsemöte den 8 juni 2015 kl. 18.00  

Närvarande   
Christer Ekendahl, Sandra Elenbrant, Annika Olofsson, Tommy Johansson, Christer 

Palmquist, Pia Stenberg 

Frånvarande                                                                                                                  
Ulf Andersson 

§ 49 Mötets öppnande                                                                                                          
Ordförande öppnade mötet. 

§ 50 Godkännande av dagordning                                                                                                 
Föreslagen dagordning godkändes. 

§ 51 Föregående mötesprotokoll 
Godkändes och lades till handlingarna samt läggs in på hemsidan. 

§ 52 Ekonomisk rapport 
Ulf Andersson var frånvarande och styrelsen har läst igenom den ekonomiska 

rapporten. Fanns inget att anmärka på den. Se bilaga.                                                                                          

§ 53 Övriga rapporter                                                                                                   
Christer E rapporterade att vår sökruta inte längre är tillgänglig för oss och att vi 

måste försöka hitta alternativ till detta.  

Christer rapporterade också om hur vi ligger till inför Höganäs Hund, det behövs fler 

funktionärer. 

§ 54 Inkomna Skrivelser/Post 

Inbjudan  Det har inkommit en inbjudan till specialsök tävling i Helsingborg.se bilaga 

Förbundet Det har inkommit en skrivelse från förbundet angående användning av 

stackel på våra klubbar. Detta är absolut förbjudet. Se bilaga 

§ 55 Övriga frågor  

Annika undrar över budget till Bruks/Lydnadslägret. Sandra har gjort en preliminär 

budget men alla kostnader är ännu ej klara. 
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Annika undrar vem som har ansvar för inköp av tex. Toner till vår skrivare. Risken för 

att det blir felinköp ökar om alla ska handla in när toner börjar ta slut. 

Annika Tog upp frågan om vi vill bekosta Sofias Instruktörsutbildning. Efter div 

diskussion beslutades att klubben bekostar Sofias utbildning om det blir aktuellt. 

§ 56 Ärende för beslut Klubben bekostar Sofias instruktörsutbildning. 

§ 57 Handlingsplan gicks igenom. 

§ 58 Nästa Möte Nästa möte är styrelsemöte onsdagen den 5 augusti 

 
 
 
 
 
§ 59 Avslutning   
Mötet avslutades.      

Ordförande    Sekreterare 
 
 
…………………………………………… …………………………………………. 
  
Christer Ekendahl   Annika Olofsson 
 
BILAGOR: Ek Rapport per 2015.05.31, Skrivelser 

 

 

 


